
 

香港地質公園導賞員推薦制度証書頒授典禮 

Recommended Geopark Guide (R2G) System Certificate Presentation Ceremony  

(27/8/2010) 

 

兩批合共 28 位的準香港地質公園導賞員，在五月及八月通過「香港地質公園導賞員推薦

制度」的考核，並於 8 月 27 日在「香港地質公園導賞員推薦制度証書頒授典禮」上接受

証書。 

 

是次主禮嘉賓包括漁農自然護理署署長黃志光太平紳士及香港旅遊業議會主席胡兆英先

生，黃署長在致詞時希望導賞員可以將地質知識普及化，同時提高公眾人士對香港地貌

岩石的興趣，而胡兆英先生希望導賞員可以帶動旅遊業更專業化及提高業界的水準。 

 

典禮儀式後，本會主席吳振揚先生聯同漁農自然護理署高級地質公園主任楊家明博士會

見各大傳媒，介紹本會試辦的香港國家地質公園導賞團，希望為公眾人士及海外遊客帶

來優質專業的地質旅遊導賞服務。 

 

28 Recommended Geopark Guides (Provisional) passed the R2G assessment in May and August 

separately. They received the R2G Certificate in the Recommended Geopark Guide (R2G) System 

Certificate Presentation Ceremony on August 27. 

The officiating guests were Mr. Wong Chi Kong, Alan, JP, Director of Agriculture, Fisheries and 

Conservation (AFCD), and Mr. Michael Wu, chairman of Travel Industry Council of Hong Kong. Mr. 

Wong encouraged the R2Gs to deliver geo knowledge in a simple way to the public and arouse their 

interest.  Mr. Wu hoped that our R2Gs could lead the travel industry to a professional level. 

After the ceremony, our chairman, Mr. Young Ng and Dr. K. M. Yeung, Senior Geopark Officer, Geopark 

Division, AFCD met the media.  In the press conference, they introduced our Hong Kong National 

Geopark Tours which would be held in September and October.  Through these tours, the public could 

enjoy a professional geo-guide service. 



 

  

一眾嘉賓 Guests in the Ceremony 

 

 

吳主席致歡迎詞 Welcome speech by Mr. Young Ng 

 

 

漁農自然護理署署長黃志光太平紳士 

Director of AFCD, Mr. Wong Chi Kong, Alan, JP 



 

 

香港旅遊業議會主席胡兆英先生  

Chairman of Travel Industry Council of Hong Kong, Mr. Michael Wu 

 

 

香港地質公園導賞員 Recommended Geopark Guides 



 

  

記者會 Press Conference 


